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ACTA DE LA SESSIÓ DEL CLAUSTRE NÚM. 4 DE LA UNIVERSITAT JAUME I 

 
Número de la sessió: 4 
Data: 9 de novembre de 2015 
Hora: de les 10 h a les 14.15 h 
Lloc: sala d’actes de la Facultat de Ciències Jurídiques i Econòmiques 

 

Assistents 

 

Membres nats 

President: Vicent Climent Jordà 

Secretari general: José Luis Blasco Díaz 

Gerent: Andrés Marzal Varó 

 

 

PDI doctor amb vinculació permanent i 
pertanyent als cossos docents 
universitaris 

 

Agost Canós, Rosa María 

Agost Felip, María Raquel 

Aibar Ausina, Juan Pablo 

Alcaraz González, Antonio Diego 

Aymerich Ojea, Ignacio 

Balaguer Coll, Jacinto 

Ballester Arnal, Rafael 

Barba Juan, Antonio 

Barrós Loscertales, Alfonso Roberto 

Beltrán Arandes, Joaquín 

Bengochea Morancho, Aurelia 

Blesa Pérez, Andreu 

Cabedo Semper, José David 

Callarisa Fiol, Luis José 

Camarero Suárez, María Victoria 

Cantavella Jordá, Manuel 

Carda Castelló, Juan Bautista 

Casero Ripollés, Andreu 

Cordero Cutillas, Iciar 

Esteve Cano, Vicente José 

Fortanet Gómez, Inmaculada 

Galán Serrano, Julia 

García Agustín, Pilar 

García Bacete, Francisco Juan 

García Izquierdo, Isabel 

García Marzá, Vicente Domingo 

González Adelantado, Florenci Vicent 

González Esteban, Elsa 

Hernando Domingo, Carlos 

Jaques Miret, Josep Antón 

Lancis Sáez, Jesús 

Lapiedra Alcamí, Rafael 

Llusar Barelles, Rosa María 

López Benet, Francisco 

López Olivares, Diego 

López Ortí, José Antonio 

Márquez Ramos, Laura 

Marzal Felici, José Javier 

Mayo Gual, Rafael 

Molina Morales, Francesc Xavier 

Moliner Tena, Miguel Angel 

Monfort Gimeno, Eliseo 

Montañana Casani, Amparo 

Nos Aldás, Eloísa Fernanda 

Oltra Mestre, María José 

Ortet Fabregat, Generós 

Palmer Silveira, Juan Carlos 

Pauner Chulvi, Cristina 

Pérez Cebadera, María Angeles 

Piqueras Infante, Andrés 

Planchadell Gargallo, Andrea 

Planelles Fuster, Josep Hilari 

Ruiz Garrido, Miguel Francisco 

Ruiz Madrid, María Noelia 
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Sanz Gil, Mercedes 

Serrano Gallego, Roque 

Vallet Bellmunt, Teresa María 

 

PDI no doctor, personal contractat i 
ajudant 

Arnal Pons, Ana María 

Barreda Tarrazona, Iván José 

Beltran Montoliu, Ana 

Estrada Guillén, Marta 

Fernández Hernández, Antonio 

Gimeno Navarro, Miguel Angel 

Grangel Seguer, María de los Reyes 

Herrero Machancoses, Francisco 

Ibáñez Martínez, María 

Llorens Monzonís, Jaume 

Martínez Cadenas, Conrado 

Martínez León, Luis 

Puetz, Achim 

 

Estudiantat 

Alberola Lorente, Ainhoa 

Alegre Zurano, Laia 

Alonso Martínez, Alberto 

Caballero López, Adrián 

Delcastillo Gómez, Francesc 

Ferrero Vicente, Erica 

Geira Carbó, Marta 

Guimerá Edo, Iván 

Lozano Mellado, Sara 

Martínez García, Miguel Angel 

Mulet Arasa, David 

Piñana Chiva, Blanca 

Sánchez Adsuara, Jesús 

Serra Ausina, Mar 

 

PAS 

Bachero Alguacil, Noemí 

Bellés Padilla, Angel Javier 

Gómez Fabra, Enrique 

Gómez Navarro, José Miguel 

Grandío Botella, Francisco Javier 

Iglesias Ortega, José Vicente 

Martínez Parra, Manuel 

Morte Ruíz, María José 

Pinyana Garí, Maria Carme 

Porcar Blanch, Vicente José 

Tirado Roldán, María Jesús 

Torner Más, Jordi 

 

Han excusat l’absència 

Bou Llusar, Juan Carlos 

Burriel Calvet, Joan Raül 

Collado Miralles, Angela 

Gascó Izquierdo, Anna 

Gallardo Izquierdo, Antonio 

Pallares Gual, Estefania 

Pérez Francisco, Miguel 

Rosas Artola, Manuel José 

Tomás Catalán, Ana Ester 

Vicente Pachés, Fernando 

Vicente Palacio, María Arantzazu 

Viguri Perea, Agustín 
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ORDRE DEL DIA 

 
1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la reunió núm. 3 (15-7-2015). D1 

2. Informe del rector. 

3. Elecció de tres estudiants claustrals en el Consell de Govern. 

4. Elecció de dos estudiants claustrals en la Comissió d’Estudis i Professorat. 

5. Elecció d’un estudiant claustral en la Comissió del Centre de Documentació. 

6. Discussió sobre la data de convocatòria de les eleccions a estudiants claustrals. 

7. Aprovació, si escau, de les Línies de govern. D2 

8. Informe sobre les Línies pressupostàries. D3 

9. Informe de la Sindicatura de Greuges. D4 

10. Informe de la Junta Electoral. D5 

11. Torn obert de paraules. 

 

 

DESENVOLUPAMENT DE L’ORDRE DEL DIA  

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la reunió núm. 3 (15-7-2015). 

S’aprova l’acta per assentiment. 

 

2. Informe del rector 

El rector informa de les altes i les baixes, i dóna la benvinguda als nous claustrals.  

El rector informa el Claustre dels següents temes: 

- La reunió, el dia 21 de juliol, dels rectors de les universitats públiques 
valencianes amb el president de la Generalitat, i dels assumptes que s’hi van 
tractar, com ara el finançament i el paper de les universitats. 

- L’adhesió de l’UJI al Manifest per un finançament just per a la Comunitat 
valenciana, promogut per la Generalitat i al qual s’han adherit les universitats 
públiques valencianes, els empresaris i els sindicats. 

- La reunió, el dia 27 de juliol, amb el conseller d’Educació, Investigació, Cultura 
i Esport, i la visita al primer mòdul de la Facultat de Ciències de la Salut. 

- La reunió, el dia 8 de setembre, del Consell Valencià d’Universitats i dels 
assumptes tractats. 

- La reunió i visita, el dia 17 de setembre, a la nova seu de l’Hort dels Corders. 
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- La reunió, el dia 23 de setembre, amb el conseller de Transparència, 
Responsabilitat, Participació i Cooperació. 

- La reunió preparatòria del pressupost de 2016, el dia 7 d’octubre, amb els 
Consellers d’Educació i d’Hisenda. 

- La presentació, el dia 8 d’octubre, del portal de transparència de l’UJI. 

- Les assemblees que han tingut lloc de la CRUE. 

- La taula redona organitzada per la Reial Societat Econòmica d’Amics del País, 
sobre el valor social de les universitats, en la qual van participar els rectors de 
les universitats públiques valencianes. 

- La publicació del Reial decret 10/2015 que restitueix alguns dels drets dels 
treballadors. 

- El desenvolupament de la Setmana de Benvinguda celebrada del 5 al 9 
d’octubre. 

- La inauguració de l’Institut de Materials Avançats, el 17 de setembre. 

- L’acte de benvinguda de la Universitat per a Majors, el 28 de setembre, i el 
nomenament del professor Salvador Cabedo com a director honorífic. 

- L’homenatge, el dia 2 d’octubre, a l’escriptor Joan Francesc Mira en la Facultat 
de Ciències Humanes i Socials. 

- El Premi Turisme Comunitat Valenciana 2015 en la modalitat de Formació, 
Investigació i Innovació Turística atorgat a la Facultat de Ciències Jurídiques i 
Econòmiques. 

- Els XII Premis Ràdio Castelló Cadena SER atorgats a Espaitec en la categoria de 
“Ciència”, a Pablo Torrijos en la categoria d’“Esports” i a la Fundació 
d’Eficiència Energètica en la categoria “Medi ambient”. 

- Els nomenaments del professor David Cabedo com a director acadèmic 
d’Espaitec, de la professora Elsa González com a directora de la Universitat per 
a Majors, del professor Enrique Montón com a director de la seu UJI de 
l’Institut Interuniversitari de Geografia i del professor Francisco Zamora com a 
director del Departament de Dret Privat.  

S’obri un torn de paraules en que intervé l’estudianta Mar Serra Ausina, qui llegeix un 
comunicat que posteriorment aporta per escrit, i que textualment diu:  

“Com ja ens té acostumades des de fa anys, el rector i el seu equip rectoral continuen 
sense expressar altra cosa que la seua ferma aposta de no oposició al procés de 
transformació de la universitat de masses, la denominada universitat empresa, que 
acompanya al conegut Pla Bolonya o estratègia Universitat 2015. 

La Universitat Empresa, representa els interessos dels empresaris i es pot resumir 
en: abaratir els costos de formació (l'Estat socialitza els costos que es veuen reduïts 
per a les empreses), desestructurar les titulacions per a acomodar-les a la precarietat 
laboral i mantenir un canal de formació d'elits (postgrau) per a la formació de la 
classe dominant. 
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El segon, el Pla de Bolonya, consisteix en un pla de reconversió industrial de la força 
de treball intel·lectual i dels centres d'estudi, segons una doble tendència: d'una 
banda, la construcció d'un canal de formació professional orientat a futurs treballs 
precaris, fragmentaris i desqualificadors, per a la introducció dels estudiants en 
l'exèrcit de reserva del precari (primer cicle-grau) i per un altre, l'elitització a través 
de barreres econòmiques dels nivells superiors (segon cicle-postgrau) que 
corresponen a les demandes de la classe dominant en el mercat de treball 
intel·lectual de formació universitària. 

La implantació del model 3+2 no suposaria res més que un avanç en tot aquest 
procés de desmantellament de la universitat pública mitjançant la prohibició 
d'accedir-hi a les filles i fills dels treballadors imposant-los barreres econòmiques, 
com ho demostra la dada publicada per la Conselleria d'Educació: en els últims dos 
cursos, 7.000 alumnes han sigut expulsades del sistema universitari públic valencià 
com a conseqüència de l'augment de taxes. Açò ens situa en la tercera posició del 
sistema universitari públic més car de l'estat. 

La socialització dels costos de formació per part de l'estat es tradueix en una retallada 
de la subvenció que s'aporta a les universitats públiques des de la Generalitat, i en 
l'augment de les taxes acadèmiques perquè siga l'estudiantat i les seues famílies les 
que assumisquen els costos de formació com a forma de compensació de la retallada 
de la subvenció. 

Així ho reflecteix l'informe dels condicionants econòmics per a la confecció dels 
pressupostos del 2016, on s'arreplega que l'impacte de la retallada de la subvenció, 
com a finançament de les despeses de la Universitat, ha sigut d'un 21,5%. 

Durant el 2015 i el 2016 (61.159.459,19 €) la nostra Universitat disposa d’un 
pressupost inferior al de 2006 (62.120.289,62 €.) o 2010 (74.579.599,90 €). 

L'augment de les taxes acadèmiques, que segons el mateix informe indica que és 
molt positiva en termes econòmics, no ha arribat a substituir totalment la retallada 
de la subvenció que rep la Universitat i mostra el pes que va adquirint aquest capítol 
de recaptació en les finances de la Universitat. Tan sols ha compensat la retallada en 
la subvenció entre 3 i 4 milions d'euros. I estima que la recaptació per taxes 
continuarà augmentant i arribarà el 2016 a ser superior al 2015. 

Segons l'equip rectoral, aquesta situació de retallades i augment brutal de les taxes 
ha produït una situació de conflictivitat en el campus en un intent de criminalitzar 
mitjançant el llenguatge al moviment estudiantil, que defensem la universitat pública 
i que no permetem el seu desmantellament. Una postura llunyana a la de l'equip 
rectoral, que mai s'ha oposat al desmantellament de la universitat apostant sempre 
per una postura d'acceptació i no qüestionament o enfrontament als quals estaven 
realitzant el procés de desmantellament de la universitat pública i desgraciadament 
podem comprovar que contínua amb la mateixa política enfront d'aquells que 
tampoc mostren interès per canviar rotundament la situació que ha estat i està vivint 
la nostra Universitat. 

Les estudiantes no deixarem d'augmentar la conflictivitat en el campus, com li agrada 
dir a l'equip rectoral, per la defensa de la universitat pública, fins que aconseguim el 
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nostre objectiu: la consecució d'una universitat veritablement pública, gratuïta i de 
qualitat. 

Independentment del govern de torn, l'estudiantat no fiem el nostre futur a un canvi 
de govern, com sí que ho fa el rector, que fia el futur de la universitat pública en un 
canvi de govern. Tal i com esperàvem, el temps ens ho ha tornat a demostrar: no s'ha 
produït cap canvi real en la situació que està vivint la nostra Universitat. 

Amb la situació actual de l'UJI, en la qual la subvenció que rebrem durant el 2016 de 
la Generalitat no cobrirà ni tan sols la despesa de personal. Cal afegir que la nostra 
Universitat encara està en creixement i haurà d'assumir més despeses que en anys 
anteriors. I, a més, encara s'està elaborant el Pla de multilingüisme que suposarà un 
augment de la despesa si tenim en compte que l'estudiantat i els treballadors 
reivindiquen que l'obligació de coneixement del B1 d'anglès que arreplega aquest pla 
siga assumida per la pròpia Universitat, oferint a l'estudiantat i als treballadors una 
formació totalment gratuïta i que no els supose més despesa. No entenem ni 
compartim la passivitat que mostra el rector i el seu equip enfront d'aquesta situació, 
encara que no ens sorprèn a causa que el rector ens té acostumades a la seua 
política: fotos amb els càrrecs polítics amb l'objectiu de solucionar els problemes de 
la Universitat, i com ja ens va demostrar amb anterioritat, aquella política no té cap 
resultat positiu. 

Les estudiantes som conscients de la situació del finançament que viu la nostra 
Universitat i l'entenem com a part d'un problema més gran, per açò no solament 
apostem per un nou model de finançament de la Universitat que garantisca la seua 
suficiència financera mitjançant els mitjans econòmics que resulten necessaris 
perquè puga realitzar totes les seues activitats, sinó que apostem també per un nou 
model d'universitats públiques valencianes amb un suficient finançament públic que 
els permeta seguir sent públiques i que cap estudiant es veja obligat a abandonar-la 
o a haver de conformar-se amb una formació precària ja que no pot accedir a una 
educació que li permeta tenir accés a una formació bàsica i específica, de més 
qualitat i sense barreres econòmiques entre si com vol imposar i augmentar el model 
conegut com 3+2. 

Per açò exigim al conseller d'Educació, Vicent Marzà, i al rector de la nostra 
Universitat, Vicent Climent, com a representant de la comunitat universitària de l’UJI, 
la defensa i petició de l'obertura d'un debat amb tota la comunitat educativa, sense 
excloure l'estudiantat, per a començar a discutir un nou model d'universitats 
públiques valencianes, sense limitar el debat solament al finançament, amb 
l'objectiu de tractar i canviar el vertader problema de les nostres universitats que és 
el model universitari actual implantat des del Pla Bolonya i no la problemàtica del 
finançament. 

Un pla que ha suposat un augment de les taxes i per açò portem temps exigint i 
seguirem exigint un descens de les taxes acadèmiques. Les beques solament són un 
remei al problema que suposen unes taxes acadèmiques massa elevades que han 
produït l'expulsió de 7.000 companyes i companys i que impedeixen començar o 
continuar els estudis a uns altres. I per això, exigim també un pla de rescat i 
recuperació de les 7.000 companyes i companys que s'han vist obligades a 
abandonar els seus estudis. 



 7 

 

ESTUDIAR ÉS UN DRET, NO UN PRIVILEGI! 

Un pla Bolonya que ara, amb el 3+2, vol realitzar una reducció dels crèdits del grau 
de 240 a 180 i establir la necessitat de compensar aquesta reducció amb la 
realització, mínim, d'un any més de màster. Tot això amb l'únic objectiu de fomentar 
l'especialització dels estudiants, que hauran d'accedir a un mercat laboral cada 
vegada mes “específic i concret”. 

La reducció del grau a tres anys comporta reduir la qualitat dels estudis, així com la 
seua eficàcia a l'hora de poder trobar treball. Per tant, ara serà obligatori que els 
estudiants realitzem un màster privat o amb preus parcialment subvencionats, la 
qual cosa encarirà encara més el cost dels nostres estudis. 

Per açò exigim la no implantació i derogació del 3+2. NO Al 3+2! 

De la soga que va posar al coll l'aplicació del Pla Bolonya i l'Estratègia Universitat 2015 
a l'estudiantat i a la comunitat educativa, l'estudiantat només ens podrem alliberar 
mitjançant la transformació i superació de l'actual model d'universitat al servei de la 
classe dominant. 

L'estudiantat no ens conformem amb mantenir o millorar l'actual model 
d'universitat, insistim que volem canviar-lo i superar-lo. Per això seguirem lluitant als 
carrers, i utilitzant els despatxos i tots els espais possibles fins a aconseguir-ho. 

Continuarem amb la mobilització fins a aconseguir que es complisquen les nostres 
reivindicacions.” 

El rector contesta que pren nota del tema del debat que sol·liciten sobre la educació 
pública a nivell universitari i que algunes de les coses que ha dit no les comparteix, però 
que no es aquest el moment de debatre-les, en el punt d’informe, cosa que ja s’ha fet 
en altres fors diverses vegades. 

 

3. Elecció de tres estudiants claustrals en el Consell de Govern. 

El rector informa que els candidats que s’han presentat per a formar part del Consell de 
Govern son Laia Alegre Zurano, Alberto Alonso Martínez, Ángela Collado Miralles, 
Francesc Delcastillo Gómez, Jesús Sánchez Adsuara i Nicolae Laurentiu Tudorache. 

Es fa la votació i s’obté el següent resultat: 

Alegre Zurano, Laia, 10 vots 

Alonso Martínez, Alberto, 3 vots 

Collado Miralles, Ángela, 10 vots 

Delcastillo Gómez, Francesc, 3 vots 

Sánchez Adsuara, Jesús, 10 vots 

Tudorache, Nicolae Laurentiu, 3 vots 

L’acord pres és el següent: 

“D’acord amb les competències establertes en l’article 48.g dels Estatuts de la Universitat 
Jaume I, aprovats pel Decret 116/2010 , de 27 d’agost, del Consell de la Generalitat, el 
Claustre de la Universitat elegeix Laia Alegre Zurano, Ángela Collado Miralles i Jesús 
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Sánchez Adsuara com a representants de l’estudiantat del Claustre en el Consell de 
Govern”. 

 

4. Elecció de dos estudiants claustrals en la Comissió d’Estudis i Professorat. 

El rector informa que els candidats que s’han presentat per a formar part de la Comissió 
d’Estudis i Professorat són Alberto Alonso Martínez, Francesc Delcastillo Gómez, Marta 
Geira Carbó i Blanca Piñana Chiva. 

Es fa la votació i s’obté el següent resultat: 

Alonso Martínez, Alberto, 3 vots  

Delcastillo Gómez, Francesc, 3 vots 

Geira Carbó, Marta, 10 vots 

Piñana Chiva, Blanca, 10 vots 

L’acord pres és el següent: 

“D’acord amb les competències establertes en l’article 48.g dels Estatuts de la 
Universitat Jaume I, aprovats pel Decret 116/2010 , de 27 d’agost, del Consell de la 
Generalitat, el Claustre de la Universitat elegeix Marta Geira Carbó i Blanca Piñana Chiva 
com a representants de l’estudiantat del Claustre en la Comissió d’Estudis i Professorat”. 

 

5. Elecció d’un estudiant claustral en la Comissió del Centre de Documentació. 

El rector informa que els candidats que s’han presentat per a formar part de la Comissió 
del Centre de Documentació són Adrián Caballero López i Nicolae Laurentiu Tudorache. 

Es fa la votació i s’obté el següent resultat: 

Caballero López, Adrián, 10 vots 

Tudorache, Nicolae Laurentiu, 3 vots 

L’acord pres és el següent: 

“D’acord amb les competències establertes en l’article 48.g dels Estatuts de la 
Universitat Jaume I, aprovats pel Decret 116/2010 , de 27 d’agost, del Consell de la 
Generalitat, el Claustre de la Universitat elegeix Adrián Caballero López com a 
representant de l’estudiantat del Claustre en la Comissió del Centre de Documentació.” 

 

6. Discussió sobre la data de convocatòria de les eleccions a estudiants claustrals. 

El rector explica la situació i planteja un possible avançament de la data de celebració 
de les eleccions a estudiants claustrals al mes d’abril de 2016, en lloc de maig, per tal 
que coincidisca en període lectiu i no en període d’exàmens. 

 S’obri un torn de paraules, en que intervé el professor Luis Martínez León, qui assenyala 
que li sembla adient la proposta, i proposa que el personal becari, que no té cap 
representant en el claustre, també siga elegit cada dos anys, igual que els estudiants. 
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Intervé, així mateix, la professora Raquel Agost, per a indicar que des del PUC s’està 
d’acord amb la proposta d’avançar les eleccions de la representació de l’estudiantat al 
mes d’abril , però que cal reflexionar igualment sobre altres qüestions que es poden 
plantejar, raó per la qual proposa que es cree un grup de treball. 

Intervé la representant de l’estudiantat Mar Serra, qui dóna suport a l’avançament per 
tal d’augmentar la participació, i considera que abril és un bon mes. 

El rector conclou que les eleccions de l’estudiantat al Claustre es faran al mes d’abril. 
Així mateix cal estudiar la possibilitat plantejada sobre l’elecció dels becaris i que siga la 
Mesa del Claustre, amb el suport del secretari general, el rector i el president de la Junta 
Electoral, la que s’encarregue d’analitzar la conveniència de modificar el calendari 
electoral per a les eleccions previstes el 2018 al Claustre i al Rectorat. 

 

7. Aprovació, si escau, de les Línies de govern. 

El rector presenta al Claustre les Línies de govern per a 2016. 

S’obri un torn de paraules, en què intervé el professor Vicente Esteve, qui planteja que 
no correspon al Claustre l’aprovació de les Línies de govern, sinó que es tracta d’una 
comunicació d’aquestes. 

El rector contesta que així és, però que per tradició s’han aprovat en el Claustre. 

Intervé seguidament el professor Luis Martínez León, qui diu que dóna suport a les Línies 
i pregunta sobre les condicions laborals del PDI per si pot haver-hi un conveni col·lectiu 
de personal laboral.  

El rector contesta que no apareix a les Línies perquè s’ha de negociar, no sols entre els 
sindicats y la Universitat, sinó que també hauria de participar-hi la Generalitat per les 
conseqüències econòmiques; i afegeix que és pràcticament impossible per a l’any 
pròxim, per les condicions econòmiques, i que el que sí que es pot fer és iniciar contactes 
amb la Generalitat per possibilitar-ne la realització, raó per la qual recull el suggeriment.  

Intervé, així mateix, la representant del PAS Carme Pinyana per a fer una observació 
sobre la diferència en tot el document entre línies i accions prioritàries; per exemple, 
pel que fa al multilingüisme, ja que la línia seria la número 94 sobre el pla plurianual, 
mentre les numerades com 92, 93, 95, 96 i 97 serien les accions prioritàries d’aquesta 
com a línia principal, pel que s’hauria de repassar tot el document, ja que pot afectar a 
més àmbits. 

El rector contesta que, en aquest cas, efectivament, la línia grossa és la del Pla de 
multilingüisme i les altres són accions importants, i que en tot cas s’intentarà diferenciar 
entre línies generals i accions concretes, i establir una lògica en la diferenciació entre 
ambdues. 

Intervé el professor Ximo Beltrán, qui agraeix les Línies i assenyala que l’assemblea del 
PUC hi dóna suport. Encara així hi ha algunes qüestions que caldria ressaltar, com ara el 
relatiu a les taxes, la carrera del pas i del pdi, i el manteniment del pla d’investigació. A 
més considera que, quant als estudis, ens trobem en un moment important, de reflexió, 
perquè la nostra oferta siga coherent, de qualitat i atractiva. 
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Intervé el professor Ignacio Aymerich per a demanar que per a altres convocatòries es 
refonga l’informe del rector amb informe sobre les Línies per tal de fer-lo operatiu, i 
assenyala que celebra que s’arreplegue un major reconeixement de la dedicació del 
professorat als treballs de fi de grau, ja que l’any anterior la seua demanda en aquest 
sentit no va tindre èxit; ara espera a veure com es concreta i demana que s’incloguen 
també els treballs fi de màster, ja que tenen la mateixa problemàtica.  

El rector contesta que la dedicació del professorat a aquests treballs estava mal 
calculada, segons els casos, quan es van fer els plans d’estudi, cosa que es va evidenciar 
el curs passat; per això es va plantejar als centres amb una clara voluntat per a trobar-
hi una solució. Respecte al que ha plantejat en primer lloc, assenyala que avui es tracta 
de posar en coneixement del Claustre les Línies de govern que proposa el Consell de 
Direcció, i que, efectivament, no han d’aprovar-se. 

Intervé la representant del PAS María Jesús Tirado, qui dóna suport al rector i a totes les 
institucions que estan treballant en la millora de les condicions de treballs perdudes, i 
planteja diverses qüestions respecte a les Línies de govern, que aporta posteriorment 
per escrit i que són les següents:  

“Pàg. 20, paràgraf 4t, línies 9 i 12: canvi de la paraula “increment” del programa 
de productivitat del PAS per la paraula consolidació, per coherència. El programa 
de productivitat del PAS es va ampliar al desembre de l'any 2013 i es va 
consolidar en el 2014 en el qual el PAS va percebre la totalitat del complement.  

Quan fa referència a la necessitat que s'incremente la subvenció ordinària en 
quatre milions d'euros per a assegurar la sostenibilitat econòmica, entenem que 
si no està inclosa la carrera professional horitzontal del PAS és el moment 
d'ampliar-la sumant els 2 milions que suposa aquesta implantació, amb la 
finalitat de transmetre a la Generalitat el convenciment per part de l’UJI de la 
seua implantació. 

Pàg. 21, últim paràgraf, penúltima línia: el calendari laboral actual no supera al 
que existia en el 2012, encara que és cert que supera a l'anterior en flexibilitat 
en poder organitzar l'excés horari realitzat; no obstant açò, hi ha una part del 
personal que, per necessitat de conciliar la vida laboral amb la familiar, fent el 
mateix nombre d'hores que en el calendari anterior, no pot disposar d'excés 
horari amb les limitacions que açò li suposa. 

Pàg. 22, paràgraf 1r, línia 11 i punt 32: és cert que va haver-hi un acord de la 
Mesa Negociadora en la qual es va acordar treballar en els supòsits exceptuats 
per la disminució de la prestació econòmica en situació d'incapacitat temporal. 
No obstant això, encara no s'ha treballat en aquest acord i per açò no s'ha 
actualitzat la llista. 

Quant a la carrera professional horitzontal, en la redacció del punt 32, apareix la 
frase "integrant-hi amb el programa productivitat del PAS", entenem que la seua 
implantació no pot suposar una disminució en el Programa de millora de 
productivitat dels serveis a la Universitat Jaume I. 

Ací necessitaria una explicació, ja que la implantació de la carrera professional, 
no pot suposar la disminució del capítol 1 dels diners destinats al PAS.” 
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El rector contesta que la carrera horitzontal i la productivitat no poden fer-se alhora, 
sinó que una ha d’integrar l’altra; i respecte a les qüestions de redacció, que no afecten 
a les Línies de govern, dóna la paraula al vicerector d’Economia i PAS, qui explica que el 
que s’ha plantejat sobre la incapacitat temporal es tractarà en pròximes reunions. 

Intervé el representant del PAS José Iglesias, qui assenyala que no han tingut 
l’oportunitat de fer abans aportacions als pressupostos ni a les Línies de govern; a més, 
també afirma que la documentació ha arribat en el límit del temps i que té la sensació 
que al Claustre es ve a escoltar, no a debatre ni a fer aportacions reals, que no és un 
claustre participatiu. Per acabar, considera que el PAS no està millor que abans i que en 
altres universitats s’han adoptat solucions diferents. 

El rector contesta que intentarà canviar la dinàmica del claustre i que, respecte al 
calendari laboral, s’ha intentat arribar fins on s’ha pogut, intentant atendre les 
sol·licituds que han anat presentant els treballadors, encara que no haja resultat 
satisfactori. 

 

8. Informe sobre les Línies pressupostàries. 

El gerent presenta al Claustre l’informe sobre les Línies pressupostàries per a l’any 2016. 

S’obri un torn de paraules en que intervé el professor Vicente Esteve qui demana que 
s’explique la situació d’Espaitec. 

El gerent diu que les dificultats es deriven del fet que siga una societat limitada, raó per 
la qual es pensa que seria convenient anar a una ampliació de capital i no a una 
subvenció per part de la Universitat davant d’un eventual canvi de naturalesa jurídica. 

 

9. Informe de la Sindicatura de Greuges. 

El Síndic de Greuges, el professor Vicent Garcia Edo, presenta al Claustre l’informe de la 
Sindicatura de Greuges. 

S’obri un torn de paraules, en què no hi ha cap intervenció. 

 

10. Informe de la Junta Electoral. D5 

El president de la Junta Electoral, el professor Ximo Castelló, presenta al Claustre 
l’informe de la Junta Electoral. 

S’obri un torn de paraules, en què no hi ha cap intervenció. 

 

11. Torn obert de paraules. 

S’obri un torn de paraules, en què intervé el professor Vicente Esteve respecte als 
abonaments del complement d’habilitació als professors acreditats en els incentius 
autonòmics; assenyala que en una reunió amb el conseller aquest els va dir que es 
tindria en compte, per això demana el suport de la Universitat perquè se sol·licite al 
conseller d’Educació que s’incloga en els pressupostos.  
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El vicerector de Ordenació Acadèmica i Professorat contesta que en una reunió que van 
tindre els vicerectors de les universitats valencianes amb la directora general es va 
informar d’una sentència contrària als interessos dels professors, raó per la qual s’hauria 
de canviar la norma. 

El rector afegeix que es contactarà amb la Direcció General per a conèixer com està el 
tema. 

Intervé l’estudiant Iván Guimerá Edo, qui llig un comunicat que posteriorment aporta, i 
que textualment diu:  

“Després de més d'un curs de negociacions infructíferes amb l'equip rectoral, i 
gràcies a una campanya de conscienciació que des del Front d'Estudiants per la 
Universitat Pública vam encetar, el juliol de 2014, les facultats de Ciències de la 
Salut, Ciències Humanes i Socials i Ciències Jurídiques i Econòmiques suprimien 
la normativa de progrés i l'Escola la substituïa per un quadre d'incompatibilitats. 

A finals del curs passat, ens assabentem quasi “de miracle”, i per a la nostra 
sorpresa, que des de la Comissió Gestora del triple grau ADE, FICO i ECO s'està 
preparant una sèrie de requisits de matrícula ben estrictes amb l'elaboració dels 
quals no estem d'acord. A més, actualment desconeixem la situació d'aquests 
requisits, ja que en tot moment se'ns ha ocultat la informació, fins que no hem 
anat nosaltres a preguntar. I volem fonamentar davant de tot el Claustre els 
motius pels quals rebutgem aquests requisits: 

- En primer lloc, i com a causa més important, perquè s'ha omès la participació 
del Consell de l'Estudiantat en tot aquest procés. L'article 55 g) dels Estatuts 
de la Universitat Jaume I reconeixen com a competència del Consell de 
l'Estudiantat participar en l'elaboració de les normes que regulen la 
permanència i el compliment de les obligacions acadèmiques de 
l'estudiantat. Exigim, per tant, que puguem participar de manera real i 
efectiva en la realització d'aquests requisits. I que se'ns permeta participar 
des d'un inici, no quan ja estaran aprovats... 

- A banda, en el referèndum organitzat al maig del curs passat, un 98% de 
l'estudiantat que va votar en la Facultat de Ciències Jurídiques i Econòmiques 
va defensar la no aplicació de normatives de progrés, requisits de matrícula i 
similars. Us exigim que escolteu la voluntat de l'estudiantat! 

- A més, com sabem, les previsions de matrícula a l'UJI no funcionen en 
general. És a dir, que no és culpa de la manera en què l'estudiantat es 
matricula. Per tant, aquest argument que utilitzeu per a nosaltres tampoc és 
vàlid. 

- D'una altra banda, l'estudiantat ha de poder organitzar-se el grau al seu parer, 
lògicament dins d'uns límits raonables. 

Aquests són alguns dels motius pels quals ens oposem. Amb tot, exigim conèixer 
immediatament la situació actual en què es troben aquests requisits i n’exigim la 
destrucció. I convidem la Comissió Gestora del triple grau que ens reunisca per 
tractar el tema directament amb el Consell de l'Estudiantat, tal com estableixen 
les normatives de l’UJI.“ 
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La vicerectora d’Estudiants, Ocupació i Innovació Educativa contesta que la normativa 
de permanència és de l’any 2011 i que desprès va ser modificada; afegeix que en eixe 
procés va participar el Consell de l’Estudiantat i que els requisits de matrícula correspon 
decidir-los al centre. El rector es reitera en eixos extrems i assenyala que es farà arribar 
la reivindicació exposada al degà de la Facultat. 

No hi ha més intervencions. 

El rector alça la sessió a les 14.15 hores, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 

 

El secretari general Vist i plau 

 El rector 

 

 

José Luis Blasco Díaz Vicent Climent Jordà 


